

## Canettes Blues Band

<http://www.canettes.ch>

**Contact:** Steven Goldfarb, [info@canettes.ch](mailto:info@canettes.ch) +41 76 487 3201

---

---

### English Text

The Canettes Blues Band has been entertaining music lovers in the Geneva area since the late 2<sup>nd</sup> millennium. Specialising in Versoix Delta Blues, the Canettes are adored for their high-energy performances wherever they go (and even some places they don't go). Their repertoire includes a mix of originals and original interpretations of the greats in Blues and R&B, including Muddy Waters, Buddy Guy, Freddie King, Ray Charles, and James Brown. Watch for the latest Canettes album, "Live at the Montreux Jazz Festival", coming this Spring!

---

---

### Texte Français

Le Canettes Blues Band ravit les amateurs de musique de la région lémanique depuis le 2<sup>e</sup> millénaire. Spécialisés dans le Versoix Delta Blues, les Canettes sont adorés pour leurs performances énergiques où qu'ils aillent (et même là où ils ne vont pas). Leur répertoire comprend des chansons originales ou rendues célèbres par des grands noms du Blues et du R&B comme Muddy Waters, Buddy Guy, Freddie King, Ray Charles et James Brown. Le prochain album des Canettes, "Live at the Montreux Jazz Festival", est prévu pour ce printemps!

---

---

